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Protokół nr 34/2017 
z posiedzenia Komisji Prawno-Administracyjnej 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
odbytego w dniu 12 grudnia 2017 r. 

 
 
 

Posiedzenie Komisji Prawno-Administracyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle odbyło się 
w sali posiedzeń Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 
(pokój 229).  
 
Obecność członków komisji – według załączonej listy obecności. 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta, 
2) Gabriela Helbin-Golasz – kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa, 
3) Agnieszka Zimny-Ilnicka – kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego, 
4) Józef Muc – kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, 
5) Wioletta Akonom – kierownik Referatu Budżetu w Wydziale Finansowym, 
6) Jarosław Ostrycharz – zastępca komendanta Straży Miejskiej, 
7) Krzysztof Mirecki – radca prawny. 
 
 
Ad 1-2. 
 
Otwarcia posiedzenia o godz. 15.15, stwierdzenia prawomocności obrad i powitania dokonał 
przewodniczący komisji Michał Nowak. 
Na statutową liczbę 5 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 4 członków 
komisji. Radny Andrzej Kopeć dołączył do posiedzenia. 
Przewodniczący komisji Michał Nowak stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz 
że obrady Komisji Prawno-Administracyjnej są prawomocne. 
 
Przyjęcie porządku obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu 

Dostarczania Wody i Odprowadzania Ścieków na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. 
4. Zaopiniowanie autopoprawki do projektu budżetu miasta na rok 2018 wraz z załącznikiem 

nr 8 „wykazem zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji  w roku 2018”. 
5. Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką. 

(W dniu 11.12.2017 r. wpłynęła pozytywna opinia RIO do uchwały nr 543/2017 o zaopiniowaniu 
przedłożonego projektu uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle  
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 oraz  
pozytywna opinia RIO do uchwały 544/2017 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania 
deficytu określonego w projekcie uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle).  

6. Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz 
z autopoprawką. 
(W dniu 11.12.2017 r. wpłynęła pozytywna opinia RIO do uchwały nr 545/2017 w sprawie opinii 

o przedłożonym  projekcie uchwały o wieloletniej prognozy finansowej Miasta Kędzierzyn-
Koźle). 

7. Propozycje do planu pracy Komisji Prawno-Administracyjnej na rok 2018. 
8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
9. Zakończenie obrad. 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła (4 głosy „za”) porządek obrad. Nieobecny przy głosowaniu 
był radny Andrzej Kopeć. 
 
 
Ad 3. 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu Dostarczania 
Wody i Odprowadzania Ścieków na terenie gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 
Kierownik Gabriela Helbin-Golasz poinformowała, iż zmiana dotyczy usunięcia zapisów 
dotyczących pobierania opłat za podłączanie do sieci kanalizacyjnych, ponieważ jest to 
niezgodne z ustawą.  
 
Przewodniczący komisji Michał Nowak zgłosił wniosek o treści: W uchwale zmieniającej 
uchwałę w sprawie Regulaminu Dostarczania Wody i Odprowadzania Ścieków na terenie 
Gminy Kędzierzyn-Koźle wnoszę o zmiany: 
1) pisownia tytułu – „regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków” małymi 
literami; 
2) w § 3 „14 dni od dnia ogłoszenia”; 
3) odnośnik 1 – Dz.U. z 2017 poz. 1566 i 2180; 
4) odnośnik 2 – zmiana … została opublikowana. 
 
Członkowie komisji udzielili poparcia ww. wnioskowi. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz 
z wnioskiem. Nieobecny przy głosowaniu by radny Andrzej Kopeć. 
 
 
Ad 4. 
Zaopiniowanie autopoprawki do projektu budżetu miasta na rok 2018 wraz z załącznikiem nr 
8 „wykazem zadań inwestycyjnych planowanych do realizacji w roku 2018”. 
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Przewodniczący komisji poprosił Wiolettę Akonom, kierownik Referatu Budżetu, aby 
wyjaśnił,a skąd konieczność uchwalenia owej autopoprawki. 
 
Wioletta Akonom powiedziała, iż autopoprawka zawiera zmniejszenie o kwotę w wysokości 
50 tysięcy wydatków majątkowych jeżeli chodzi o zadanie Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego. 
 
Przewodniczący komisji Michał Nowak podziękował za wyjaśnienia i poddał autopoprawkę 
pod głosowanie. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) zaopiniowała autopoprawkę do projektu 
budżetu miasta na rok 2018 wraz z załącznikiem nr 8. Nieobecny przy głosowaniu by radny 
Andrzej Kopeć. 
 
 
Ad 5. 
Zaopiniowanie projektu budżetu miasta na rok 2018 wraz z autopoprawką. 
 
Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że w dniu 11.12.2017 r. wpłynęła 
pozytywna opinia RIO do uchwały nr 543/2017 o zaopiniowaniu przedłożonego projektu 
uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle oraz pozytywna opinia RIO do uchwały 
544/2017 w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu określonego w projekcie 
uchwały budżetowej Miasta Kędzierzyn-Koźle. Następnie przewodniczący otworzył 
dyskusję. 
 
Józef Muc, kierownik Wydziału Zarządzania Kryzysowego, poinformował, iż projekt budżetu 
miasta na rok 2018 w zakresie działania wydziału jest finansowo porównywalny do roku 
2017. Jednym z istotniejszych zadań, które będzie realizowane to kontynuacja dotacji dla 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Opolu w wysokości 231 373 zł 
na dokończenie dokumentacji technicznej wałów przeciwpowodziowych Kędzierzyn i 
Lasaki-Poborszów oraz na odszkodowania zaplanowane na zajęcia grunty pod inwestycje 
„budowa i rozbudowa wału przeciwpowodziowego rzeki Odry przy miejskiej oczyszczalni 
ścieków”. Następnie kierownik poinformował, iż zaplanowano na 2018 r. przebudowę 
strażnicy OSP Miejsce Kłodnickie przy ul. Szpaków 11, polegającą na obniżeniu posadzki 
strażnicy oraz dostosowaniu strażnicy do wjazdu nowego samochodu pożarniczego. 
 

Jarosław Ostrycharz, zastępca komendanta Straży Miejskiej, poinformował, iż budżet 
w zakresie działania straży miejskiej zaplanowany na 2018 roku kształtuje się podobnie jak 
budżet z 2017 roku, natomiast został powiększony o inwestycję rozbudowy monitoringu 
miejskiego. 
 
Katarzyna Dysarz zapytała, czy będą uzupełniane braki kadrowe. Zaznaczyła, iż w związku 
z rozbudową monitoringu potrzebni będą pracownicy kontrolujący. 
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Jarosław Ostrycharz odpowiedział, iż jeśli chodzi o uzupełnienie braków kadrowych, około 
dwa tygodnie temu uzyskano zgodę od Prezydent Miasta, aby ogłosić nabór na dwa wolne 
stanowiska. 
 
Agnieszka Zimny-Ilnicka, kierownik Wydziału Administracyjno-Gospodarczego, 
poinformowała, że projekt budżetu miasta w zakresie działań wydziału jest porównywalny z 
projektem budżetu za rok 2017. Z większych zadań planowane jest dokończenie remontu na 
ul. Planetorza 2. W wydatkach majątkowych wydział otrzymał środki w wysokości 20 000 zł 
na zakup regałów przesuwnych oraz 70 000 zł na zakup mebli. Planuje się również zakupić 
dwie pętle indukcyjne dla obsługi klientów niedosłyszących. Natomiast rady osiedli w ciągu 
roku otrzymają bonus i oszczędności. 
 
Katarzyna Dysarz odniosła się do informacji dotyczącej remontu na ulicy Planetorza 
i zapytała, czy w planach jest przebudowa budynku w taki sposób, aby para młoda mogła 
z sali ślubnej wyjść bezpośrednio na ogród, który w owej chwili jest remontowany. Zwróciła 
również uwagę, iż warunki obsługi mieszkańców w owym budynku są fatalne i zapytała, czy 
dałoby się w 2018 r. poprawić te warunki. 
 
Agnieszka Zimny-Ilnicka odpowiedziała, że w tej chwili wyjście na taras znajduje się w 
pokoju do spraw dot. dowodów osobistych. Wydział nie wie, czy będzie taka możliwość, aby 
zrobić przejście z sali ślubnej na taras. Natomiast jeśli chodzi o fatalne warunki, a konkretnie 
o nieprzyjemny zapach w budynku, kierownik odpowiedziała, iż budynek jest stary. 
Natomiast niedawno została wyremontowana klatka schodowa i korytarz, a w przyszłym roku 
planuje się wyremontowanie pokoi oraz zakup mebli. 
 
Tomasz Scheller zapytał o środki finansowe, o które wnioskowały rady osiedli. Owe środki 
zostały zmniejszone ze względu na konkretny powód. 
 
Agnieszka Zimny-Ilnicka odpowiedziała, iż wydział zaproponował rozdzielenie środków tak 
jak zostało zrobione to w grudniu 2016 roku. 
 
Tomasz Scheller zwrócił uwagę, iż ostatnio artykuły w sklepach jak również usługi 
podrożały, więc kwota zaproponowana dla rady osiedli na 2018 rok powinna być wyższa. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt budżetu miasta na 
rok 2018 wraz z autopoprawką (w zakresie działania komisji). 
 
 
Ad 6. 
Zaopiniowanie projektu wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz 
z autopoprawką. 
 
Wioletta Akonom wyjaśniała, iż wieloletnia prognoza finansowa jest nieodłącznym 
dokumentem uchwał budżetowych. Przedstawia kwoty, które są zawarte również w projekcie 
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budżetu miasta na rok 2018 oraz prognozy na kolejne lata. Prezentuje kwotę długu gminy, 
kwotę zaciągniętych pożyczek i kredytów, jak również harmonogram poszczególnych spłat w 
następnych latach. 
 
Przewodniczący komisji w związku z brakiem chętnych do dyskusji poddał projekt 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką pod głosowanie. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5 głosów ,,za”) zaopiniowała projekt wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2018-2032 wraz z autopoprawką (w zakresie działania komisji). 
 
 
Ad 7. 
Propozycje do planu pracy Komisji Prawno-Administracyjnej na rok 2018. 
 
Przewodniczący komisji Michał Nowak poinformował, że przed sesją zwoła krótkie 
posiedzenie Komisji Prawno-Administracyjnej, aby przyjąć plan pracy. 
 
 
Ad 8. 
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący komisji Michał Nowak zapytał o rezygnację komendanta Straży Miejskiej. 
 
Sekretarz miasta Zbigniew Romanowicz odpowiedział, że stan faktyczny leżący u źródeł 
działań podjętych w związku z ogłoszeniem naboru na stanowisko wolne na komendanta jest 
taki, iż komendant Grzegorz Grzesik w związku z przebywaniem od dłuższego czasu na 
zwolnieniu chorobowym złożył wniosek o przeniesienie na inne stanowisko pracy. 
W procesie leczenia lekarze zalecili wykonywanie pracy związane z zmniejszonym 
poziomem stresu. Prezydent Miasta przeanalizował owy wniosek i rozważono możliwość 
przeniesienia pana Grzegorza Grzesika do Wydziału Zarządzania Kryzysowego. 
 
Przewodniczący komisji poinformował, iż media donoszą o postępowaniu wszczętym przez 
prokuraturę w sprawie zastrzeżeń Państwowej Inspekcji Pracy w Straży Miejskiej. Zapytał 
sekretarza miasta, czy urząd miasta otrzymał stosowne postanowienie. 
 
Sekretarz miasta odpowiedział, iż nic nie wiadomo o wszczęciu postępowania. Prezydent 
Miasta nie otrzymał postanowienia w tej sprawie. 
 
Ewa Czubek poinformowała, że od 31 sierpnia nie ma protokołów z posiedzeń Rady Miasta w 
Biuletynie Informacji Publicznej i poprosiła o uzupełnienie. 
 
Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na dzień 23 stycznia 2018 r. o godz. 16.00. 
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Ad 9. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Michał Nowak podziękował za uczestnictwo w posiedzeniu Komisji 
Prawno-Administracyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, po czym zamknął obrady 
o godz. 16.10. 

 
 
 

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
Michał Nowak 

 
 
 
Protokołowała Joanna Giet 


